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három év végrehaj tási  időszakában valamennyi  oda ter j esz te t t  anyagot  
engedé lyez ték ,  engedélyeztet ték.

Pe rd ö n t ő  fordulat  állt be. Érkezése  előt t  pár nappal  kaptunk egy faxot ,  hogy 
nem tudják el fogadni ,  és értékelni  a négy,  il letve öt önk o rmá ny z a t  által e l fogadot t  
azon döntést ,  hogy a víz tender  kivi telezője a S WI ET E L SK I  legyen.

Egyébkén t  az ő é rkezésének ez volt  a pe rdöntő  alapja.  Rendkívül i  kemény vitát 
folyta t tunk.  Felvetődöt t  az, hogy rendben van,  akkor  f e lmondjuk a víz tender t ,  a 
vá lasza  az, volt,  hogy akkor  mi megszünte t jük  azonnal i  hatál lyal  a folyamatban 
lévő összes hitel folyósítást .  Innentől  kezdve enyhül tek a vonalak,  a l ényeg az, 
hogy az OECF azt engedélyezte ,  hogy fölülbí rálva ezen ha t á r oza t unka t  kezdjünk 
azonnal i  tá rgyalásokat  a SADE-al .

Kedden  10.00 órától  este 19.00 óráig az ér intet t  po lgármes t erek ,  a SADE 
képviselői ,  részünkről  pedig a Tör zsök  úr. Amit  l ehetet t  a l egkeményebb 
mélységig e lmentünk,  azon tú lmenően,  hogy várpalotai ,  inotai  és a péti munkára  
van egy alapajánlata.  A Vizmű szakembereivel  cs inál tunk egy minimal izál t  
p rogr amot .  A programra  kér tem tőlük az árat ,  amit  hétfő reggel  tud megadni .

Falussy úrnak volt  egy kérdése,  hogy j övő  héten szerdán lesz-e ülés.  Ebből  
ki folyólag lesz. A SADE ajánlatát  hét főn estig megkapja  mindki  az ezzel 
kapcso l a tos  emlékeztetőt ,  fej leményt .  Döntésünk a köve t kező t  kell,  hogy 
tükrözze .  El fogadjuk-e  az új felállást ,  száz százalékos  p r o gr amo t  csinálunk,  
c sökken t e t t  p rogramot  csinálunk,  most  részle tekbe nem megyek bele.  De előre 
j e l zem,  hogy én zár t  ülést  fogok összehívni .  Mer t  ez gazdá lkodás i  körben 
m e g ho za nd ó  döntés.  Kemény kihatása lesz várospol i t ikai lag,  nem teher  a j övő  
számára ,  hanem az idei év végrehaj tása  számára.

B á t o r  An t a l :
Fé le lmet  gerjeszt ,  ahogy montad.  Mi a különbség a SADE és S WI E TEL S KI  

közöt t ?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem a közö t t  van a ki i ldönbség.  Ebben nem vagyok most  haj landó belemenni ,  

hogy száz százalékos  p rogr amot  csinálunk vagy c sökkente t t  p rogramot .

D o m o k o s  István:
A szerdai  üléssel kapcsola tban legalább t á jékozta tás  szint jén szere tném 

megérdezn i ,  hogy mennyi  lesz ennek a felvett  hi telnek a tör l esztő részlete?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Minden egyes dokumentum,  testület i  tag tu la jdonába  van. De ha azt  kérdezem,  

hogy 1997. december  3 1-ig az egész pro jek thez  k i f inanszí rozot t  jenből  
várpa lo táró l  mennyi ,  munkánkén t  mennyi  írásba kapod meg és a többi  képviselő 
úr is.

Amit  el lehet  mondani  és el kell mondani  az annyi,  hogy a SADE-al  a cél ugyan 
az, mint  a Láng Gépgyár  szerződésnél .  November  30-án p róbaüzemmel ,  tel jesen 
kész üzemel te t és re  átvet t  rendszer .  A vízhálózat ,  a vízgépészet ,  a t á rozó 
vona tkozásában ,  amit  megkívánunk valósí tani  október  30-a  a hidegindí tás ,  
november  a próbaüzem november  30-al  késznek kell lenni a f ű tőműnek  és ennek 
is.

Van egy tárgyal t  téma,  amiben nem mondot t  nemet  a Hasegawa  úr,  de azt  sem 
mondta ,  hogy pénz az ablakba,  ez pedig az önkormányzat i  utak helyreál l í tásának



98

fedezetbiztos í tása .  Elkezdték a VREIPO és a mi embere ink  összeál l í tani  az általa 
kért  anyagot ,  számí tásunk szerint  minimálisan 300-350  M kell a várpalotai  és az 
inotai  utak helyreál l í tására.

Én azt mondom,  hogy a várpalotai  bel terület i  u t aknak  40 %-a nem látot t  
pormentes í t és t .  Pé t fürdön a szélső utcák pormentes í tve  let tek.  Ha el jutunk odáig,  
hogy 95 %-a pormentes í t e t t  és já rha tó ,  akkor  valamit  te t tünk.  Az aszfal tozot t  
felületű 3 rétegű betonalépí téssel ,  durva aszfal t tal ,  három és fél centi 
kopóré t eggel  el látot t  út 1, 1 Mill iárd Ft, valamennyi  u tcára  számolva.  Tartalék 
összeg a 7 ö nkor mányza t r a  796 M Ft.

Van-e  még valakinek bejelenteni  valója?

D e á k  Is tvánné:
Az Oktatási ,  Kul turál is  és Spor t  Bizot tsági  ülésen be jelente t t em,  hogy az elmúlt  

testület i  ülésen a bizot t ság tá jékozta t t a  arról  a testülete t ,  hogy hozot t  egy 
ha tá roza to t ,  a nyári  napközis  táborral  kapcsola tosan.  A magáni skola  kapja meg a 
megbízás t  a nyári napközi s  tábori  feladatok el látására.  Azóta  az iskola semmilyen 
dokument ác i ó t  nem kapot t .  Az ennek fedezetéről  szolgáló összeg a köl tségvetési  
rendeletben nem szerepel t .  Úgy gondol t am,  hogy ezzel  kapcsola tosan egyéb 
t á rgyalások merül tek fel, r ákérdez tem az Oktatási  Bizot t sági  ülésen,  hogy hol áll 
a dolog,  e lhangzot t ,  hogy lenne olyan önkormányza t i  iskola,  aki ezt  a feladatot  
vállalná.  Akkor  úgy nyi la tkoztam,  hogy a magáni skola  eláll akkor  a j e lentkezéstől  
erre a feladat ra.

A másik dolog,  hogy végül is az elmúlt  időszak eltelt  az e lőkészületekre ,  elég 
sok mindent  megléptünk,  megbeszél tünk kol légákkal ,  s ikerül t  vál lalkozóval  
egyezkednünk a nyári  é tkezésre  egy évre,  a munká t  tovább nem tudjuk folytatni.  
Er re felkérést  nem kaptunk.  A testület ,  vagy az Oktatás i  Bizot t ság dönteni  fog, 
hogy ezt  a fe ladatot  ki lássa el, mi nem zárkózunk  el a feladat tól ,  amennyiben 
felkérést  kapunk,  s azér t  j e l en tkez tünk rá, mert  a hivatal  szakreferensei  felkér tek 
rá. Akkor  tet tük ezt a felajánlást ,  úgy néz ki, most  talán más is el t udná  vállalni a 
feladatot ,  szere tném visszavonni  a magáni skola  j e l en tkezésé t  erre a feladatra.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Oktatási  Bizot t sági  ülés j egyzőkönyvéből  idézek,  hogy mi a köl tségvetési  

t á rgyaláskor ,  a lpolgármes te r  úr, akik ott vol tunk,  megkapt uk  a kérdést ,  nem 
válaszol tunk,  hanem kérdeztük,  hogyha minden iskola,  aminek köte lezet t sége ,  ezt 
a fe ladatot  ellátja,  mennyibe  kerül.  Akkor  az volt  a válasz,  hogy ingyen.

Én nem döntési  kényszerből  kérdeztem meg azt,  hanem a köl t ségvetés i  rendelet  
előkészí tő tárgyalásánál  vol tunk.  Nem köte lező fe ladata  az önkormányza tnak ,  de 
az in tézménynek igen.  Ha minden intézmény azon gyerekek számára  a nyári 
napközi t  megszervezi ,  akik ezt igénylik,  akkor  az önkor mányza t nak  plusz 
kiadással  nem jár.  De nálunk van egy hagyomány,  amit  eddig Pét  csinált ,  és mivel 
Pét levált ,  önként  vál la lkozó nem volt.  Én viszont  beszél tem az intézmény 
vezetőkkel ,  hogy konkré t  megkérdezés  sem volt,  hogy kivál lalná fel.

Ez a köl t ségvetés i  rendelet  t á rgyalásakor  jöt t  elő, akkor  kezdtek igazga tónők 
saját körben tárgyalni ,  most  úgy néz,  ki, hogy a Bán Aladár  Ál talános  Iskola 
megszervezi .  A testület  majd dönt ,  hogy erre külön fedezete t  biztosí t -e,  vagy 
pedig minden iskola megoldja  azon alapon,  amely jogszabá ly  szerint  számukra  
kötelező.
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D e á k  Istvánné:
Szere tném ezt az információt  megcáfolni ,  már decemberben  a vezetői  

ér t ekez le ten  Madaras  Annamár iáék felvetet ték ezt a dolgot ,  de felkérés is 
e lhangzot t ,  hogy melyik iskola tudná ezt felvállalni .

S u r á n v i Pá l :
A dolog  furcsa,  mert  ha ez el volt  döntve,  akkor  nem tudom,  hogy miért  kel let t  

a b izo t t ságnak tárgyalnia? Tényleg ez hangzot t  el, egy kicsi t  komikus  volt.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Meg vol tam győződve,  hogy te szervezted.  Mer t  bizot t sági  elnök rende lhe t  el 

bizot t sági  t árgyalásra  munkát ,  bármilyen t émakör t ,  vagy a polgármester .  Mivel  én 
nem vol tam,  j ogosan  gondol t am,  hogy te voltál.

S u r á n y i Pál:
Akkor  a Madaras  Annamár iának  kellett  volna tudnia,  hogy ez el van döntve.  

Ha meg nincs döntés,  akkor  nem értein,  ha az Oktatás i  Bizot t ság  ebben az ügyben 
döntés t  hozot t  a három ér inte t tnek a bevonásával ,  a kkor  miért  van az, hogy 
mégsem az van, amit a bizot t ság döntöt t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izot t ság így döntöt t ,  akkor  a bizot t ság a köl t ségvetés i  t árgyalásnál  miért  

nem hoz ta  be, mennyi  az anyagi  fedezete,  a testület  meg miért  nem fogadta  be, 
akkor  van a döntésnek vége.  A bizot t ság azt,  mondta ,  hogy az ajánlata  a 
magáni skola .  Akkor  a bizot t ság behozza  az iskola árajánlatával  együt t ,  és a 
köl t ségvetés i  rendeletnél  el fogadtat ja.

S u r á n v i Pál:
Azzal ,  hogy ennek hagyományosan  egy adot t  köl t ségvetése  van,  vagyis 

hagyományosan  valamilyen keretek közöt t  ez működik .  A Deákné  úgy váll ta el, 
hogy ugyanaz t  az összeget  kéri,  amennyibe  kerül ,  egy normál  ál talános iskolában.

V á m o s i  Tibor:
Kel lemesebb hírt szeretnék megosztani  ezek után a rossz hírek után a t i sztel t  

képvise lőtársaimmal .  Legutóbbi  testület i  ülésen po lgá rmes t e r  úr vetet te  fel, hogy 
az "Esélyegyenlőség Alapí tvány" 80 e Ft- tal  tudja t ámogatni  Farkas  Olivíia 
go r donkás  kislány drezdai  útját,  zeneiskolai  növendék.  Kint  volt  egy hét ig,  a zene 
a lapí tvány is szintén ugyan ilyen összeggel  t ámoga t t a ,  r enge teg versenyző volt,  és 
12-ből a legalacsonyabb csopor tból ,  első helyezést  hozot t  el.

Legyünk  rá büszkék,  és az "Esélyegyenlőség A l a p í t v á n y i b a  is és a "Zene 
mindenkiér t "  Alapí tványba is vár juk a további  segí t ségeket ,  mer t  további  
hangver senyre  lehetősége  lesz kimenni ,  és 180-200 e Ft-os dolog ez. Rendkívül i  
tehetség.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vélemény?

B á t o r  Antal:
Tá j ékozt a tás t  szeretnék adni,  hogy múlt  hét keddjén összejövetel t  t a r to t t ak  a 

Kismező négy utcájának érintet t  lakói,  ö nkor mányza t  részéről  Szatmáry Kálmán,  
a Hídépí tő Rt. képviselői  a csa torna  á temelővel  kapcsolatban.  El kell,  hogy
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mondjam,  hogy nagyon rossz vélemény alakul t  ki a szivat tyúszerkezet te l  
kapcsola tban.  Egy á ramszünet  esetén és vízhasználat  esetén 60. l iter víz már 
megje lenik a legalsó helyiségben.  A cég képviselői  annyi ra  mél t ányol t ák  a lakók 
rendkívül i  fe lháborodását ,  hogy el fogadták,  hogy valamennyi  utca,  kivétel  a 
Táncs ics  köz,  mert  ott  megoldhata t l an ,  te rmészetes  eséssel  lesz á t tervezve,  s erre 
valami lyen pénzügyi  fedezete t  kell találni.  Azér t  mondom,  hogy ahol ilyen van, 
mos t  érdemes  lépni,  mer t  kel lemet len,  hogy i dőszakonkén t  jön a víz vissza.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az utolsó monda t odon  berzenkedek.  A 32-63.  k i nyomószakaszban  bent  van a 

visszacsapószelep.  Műszaki  l ehetet lenség.

B á t o r  Anta l :
Nem én mondtam.  Szerencsét len  esetben visszajön.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ott  lesz a probléma,  amikor  be fogja hozni  a módos í to t t  t ervét  és leteszi eléd. 

Azt  fogja mondani ,  hogy néhány 10 M Ft, a testület  pedig azt fogja mondani ,  
hogy nincs.

Nyi lvános  ülés befejezve,  10 perces  szünetet  rendelek el, majd zár t  üléssel 
folytat juk.

Dr. B a ko n y i  Csi l la  k ép v ise lő  elment .  A lé tszám 17 fő .


